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Dag Ad , 
 
Zoals je hebt kunnen zien heb ik jullie concept Reglement ook ter beoordeling aan Arno Buij 
doorgestuurd omdat hij zich binnen ons bestuur vooral met de Reglementen bezig houdt. 
Arno heeft wat wijzigingen in de terminologie aangebracht maar inhoudelijk geen correcties 
aangebracht. Hij heeft alleen een opmerking onder lid b) bij Penningmeester geplaatst. 
Ik heb daar een voorstel voor een andere tekst bij aangevuld maar voor mij hoeft dat lid ook 
niet in het Reglement te worden opgenomen. Maar dat laat ik graag aan jullie over. 
Zie de gecorrigeerde bijlage. 
Na vaststelling in de algemene ledenvergadering van de Biljartclub ontvangen wij graag een 
exemplaar ter definitieve goedkeuring door ons bestuur. 
 
Groetjes, 
Ben Janssen 
 


